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Secretarieel jaarverslag over 2024

Buurtvereniging CATSOP

Het jaar 2024 stond vooral in het teken van de tweejaarlijkse Winandusmarkt, waarvan

de inkosten hard nodig zijn om datgene te betalen en te organiseren wat op de

jaarplanning staat.

Wat de informatie aan de leden betreft: onze leden ontvangen bijna alle informatie via

ons buurtbulletin ‘t Catsoppenaerke, indien nodig aangevuld met een nieuwsbrief of via

mail.

VERGADERINGEN BESTUUR

Het bestuur kwam in het verenigingsjaar 2024 8 maal bij elkaar; voor de organisatie van

de activiteiten is intensief gebruik gemaakt van de whatsapp en mail.

Vier leden van het bestuur participeren in de Winanduscommissie die al bijeenkomt in

het najaar en vergaderingen plant t/m 2 weken voor het plaatsvinden van de markt.

REPRESENTATIE

Een afvaardiging van het bestuur heeft de buurtvereniging vertegenwoordigd bij

bijzondere gelegenheden en informatiebijeenkomsten:

o Net als in 2023: Mailverkeer met de gemeente m.b.t. groenvoorziening bij

de boom (alweer dus). De afgezaagde bomen aan de Hokkelderweg zullen

niet vervangen worden. De begroting voor de aanleg van bloemenperk bij

de Boom en de Bank (hoek Mergelakker-Kempken) is eindelijk

goedgekeurd mede door de inzet van Guus van Kan

o De gemeente had de input van de verenigingen voor het ontwerpen van een

nieuw subsidiebeleid uitgewerkt. Maar het duurde wel heel lang voordat er

een voorstel lag. Het bestuur heeft de vinger aan de pols gehouden mede

in verband met de subsidiemogelijkheden voor de Winandusmarkt en de

maatschappelijke ondersteuning. De inzageperiode was voorbij in februari.

o In het kader van nazorg heeft het bestuur de nabestaanden van overleden

leden bezocht dan wel gecontacteerd. De donaties op verzoek van de

nabestaanden zijn vermeld in de buurtbulletins van juli en december.

Attenties bij geboorte en huwelijk zijn bezorgd alsmede de

kerstattenties.

o Het bestuur heeft in de persoon van Marianne Blommers de

afscheidnemende collectanten Hannie van Hout, Gerarda Beckers en .

Antoinette Knoben bedankt voor hun jarenlange inzet, uiteraard niet

zonder een attentie. In ’t Catsoppenaerke zal daar aandacht aan besteed

worden.

OVERLEDEN

In dit jaar hadden we 8 overleden inwoners van de gemeenschap en een lid van de

buurtvereniging wonende in Elsloo te melden
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3. VERLOOP LEDENBESTAND over de afgelopen jaar

Nieuwe leden in 2024: 3 Deze zijn vermeld in de buurtbulletins.

Beëindiging lidmaatschap door opzegging wegens verhuizing(1). De buurtvereniging telde

op 31 december 2024 200 leden (adressen).

4. SAMENSTELLING BESTUUR PER 31 december 2024

5. JAARVERGADERING d.d.5 april 2024

Voor de jaarvergadering hadden zich 34 leden aangemeld.

De vergadering ging akkoord met de notulen van 2023, het secretariële jaarverslag over

2023, alsmede met de wijzigingen in het Huishoudelijk Reglement.

Thei Wilting en Piet Raemakers hebben de kascontrole uitgevoerd en constateerden dat

alles weer picobello in orde was.

De notulen “Jaarvergadering 2024” en het secretariële jaarverslag staan op onze

website onder “publicaties”. Onder het tabblad “Statuten” staan De Statuten en het

Huishoudelijk Reglement.

6. EVALUATIE ACTIVITEITEN

Gezien de begroting en de inzet voor de Winandusmarkt (na covid en 2 jaar wachten op

de inkomsten van de markt had het bestuur zich beperkt tot de traditionele activiteiten

voor de jeugd. Maar ook waren de oudsten onder ons weer aan de beurt.(75+middag)

Paaseieren rapen: zeer geslaagde middag met prachtig weer

Op Paaszaterdag 30 maart verzamelden zich 26 ( 6 meer dan 2023!) kinderen met hun

vader en/of moeder, opa/oma, broertjes en/of zusjes bij de boerderij van de fam. Dols

voor een wandeling naar “De Knup” om daar de door de Paashazen verstopte eieren te

zoeken. Een verslag daarvan is opgenomen in het Buurtbulletin.

Naam Functie

Peter Gerits vice-voorzitter

Peter Dols Penningmeester/

ledenadministratie

Hans Koop Secretaris

Gerrit Gorissen Lid

Jan Bongers Lid

Marianne Blommers Lid

Maartje van de

Nobelen

Lid

Linda Beckers Lid

Johan Willems lid
Dylan Houben Lid
Lei Hermans Aspirant lid
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Winandusmarkt 2024

Blijkbaar heeft de editie 2022 nog de naweeën van de corona gevoeld. In 2024 waren er

800 bezoekers meer te noteren. Het financiële jaaroverzicht 2024 en de begroting

voor 2025 zien er dan ook positiever uit dan in 2023/2024. De komende 2 jaar kunnen

we wel vooruit. In het buurtbulletin hebt u een uitgebreid verslag kunnen lezen

Sinterklaasmiddag op 23 november

Dat de buurtvereniging ook leeft bij onze jongste leden moge blijken uit het aantal

kinderen dat Sinterklaas heeft mogen verwelkomen. Maar liefst 26 van de 27 kinderen

met ouders, opa’s en oma’s zorgden voor een volle zaal en prima sfeer in het gebouw van

scouting Elsloo. Het aantal kinderen en de meegekomen familie en/of kennissen vereist

wel een evaluatie die dan ook op de agenda van het bestuur staat.

75+-middag

In het scoutinggebouw verzorgden Jan Nijsten en Marianne van Kan een presentatie van

oude voorwerpen en gebruiken. In de aangrenzende zaal was er eerst een gezellig

samen zijn met koffie en een stukske vlaai. 36 leden hadden zich aangemeld op 8

oktober. Verslag met foto’s in ons buurtbulletin.

Kerstviering bij de Kapel

Op Kerstavond 2023 vond wederom een "kerst-inn" plaats bij de Kapel: ondanks de

miezerige leden was het weer een zeer gezellige druk bezochte bijeenkomst. De

buurtvereniging had voor de aanwezigen weer voor wafels, glühwein en chocolademelk

gezorgd.

Jaarlijkse donatie goed doel

Aan het begin van het boekjaar 2024 had het bestuur besloten om ook in dat jaar geen

besteding voor een “goed doel” te reserveren gezien de onduidelijkheid over inkomsten

m.b.t. collectes.

6. Terugblik op de activiteiten en beleidszaken 2024

 Activiteitenoverzicht: gezien de aanmeldingen en tevredenheid van onze leden

voor de genoemde activiteiten is het bestuur uiteraard ook zeer tevreden

 Financieel beleid: penningmeester Peter Dols laat duidelijk zien dat de

contributie-inkomsten nauwelijks meer opwegen tegen de vaste lasten en de te

organiseren activiteiten. Ook speelden mee de inkomsten van de Winandusmarkt;

1x uitval en 1x direct na corona minder inkomsten. Het bestuur stelde daarom

voor een voorzichtige verhoging van €20 naar € 22,50. De vergadering vond dat

te voorzichtig en stelde € 25,-. Dat voorstel werd in stemming gebracht en

aangenomen. (zie ook de notulen)
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 Communicatie: 14 leden hebben geen internet. Via een brief is relevante digitale

informatie bezorgd. Ook is ’t Catsoppenaerke 2x verschenen

 Leden bestuur: Peter Gerits en Gerrit Gorissen zijn herbenoemd.

7. Beleidszaken voor 2025

 Voortzetting van de traditionele en altijd geslaagde activiteiten Paashazen en

Sinterklaas, gezien ook het aantal jonge kinderen.

 De werkgroep Winandusmarkt 2026 start reeds in het najaar met de eerste

bijeenkomsten voor de editie 2026. Subsidie voor de organisatie ervan dient al

voor de 1e november te geschieden (met name ook belangrijk voor de totale

begroting voor de Winandusmarkt.

 Attenties bij jubilea etc. en donatie aan een goed doel, conform de doelstellingen

in het Huishoudelijk Reglement. (zie ook raadpleging collecteren)

 Daar waar nodig afvaardiging van het bestuur. (zie laatste punt: beleid gemeente)

 Communicatie: het bestuur blijft streven naar 2x uitbrengen van ons bulletin,

informatie via mail en nieuwsbrieven, relevante informatie van de gemeente en

het Dorpsplatform via het doorsturen van de mails.

 Alertheid bij beleid gemeente Stein m.b.t de buitengebieden. Notities van de

gemeente. Door corona is dit item in de lades gebleven, maar alertheid blijft

geboden. “Uitbreiding fietspaden”, Grensmaas, groei naar miljoen fietsers per

jaar”. Stein zet flink in op toerisme. Het bestuur zal in samenspraak met

vertegenwoordigers in de Dorpsraad alert zijn op die ontwikkelingen en andere

zaken zoals het sociaal domein en zo nodig met de gemeente in overleg treden:

het gaat derhalve om de belasting van onze buitengebieden, toename verkeer en

veiligheid, ouderenbeleid, zwerfafval, vandalisme.

Een laatste zorgpunt is de opmars van de wilde varkens. (zie ook het volgende

punt)

 De vinger aan de pols houden bij revitaliseringplannen en de daarmee

samenhangende verkeersveiligheid in Catsop. Een vertegenwoordiger van het

bestuur heeft zitting genomen in een voorlopige werkgroep van het CMB (Ingrid

van Es) die een voorstel gaat uitwerken dat dan uiteraard wel in het kader van

burgerparticipatie gedeeld zal worden met alle inwoners van Catsop. Er is geld

beschikbaar. Het gaat in eerste instantie om inventariseren zoals verkeer,

situatie IJsboerderij, revitalisering, pleintje en veel meer: Agendapunt 3

 Samenwerking met Stichting ’t Bluuske.

 Langetermijnbeleid

WBTR: De Wet bestuur en Toezicht Rechtspersonen voorziet in maatregelen om

de kwaliteit van bestuur en toezicht bij verenigingen en stichtingen te

verbeteren. Het gaat om verenigingen en stichtingen van klein tot groot, dus van

beroepsorganisaties tot gezelligheids- en sportverenigingen.
WBTR regelen en inpassen in het Huishoudelijk Reglement: verplicht te

implementeren in 2027. Ook de hierboven beschreven beleidszaken van de

gemeente betreffen veelal zaken over meerdere jaren.
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Geplande activiteiten 2025.

 De groep van 9 t/m 13 jaar is weer aan de beurt Die heeft in 2019 een zeer

geslaagde middag beleefd in Clim’n Climb. Dat is voor het bestuur aanleiding om

dat nog een keer te organiseren: 21 mei.

 7 oktober: wie herinnert zich niet die geslaagde BBQ voor ALLE leden. Het

bestuur is voornemens die na de zomervakantie weer te organiseren. Verder

liggen er een paar ideeën op de plank die nadere uitwerking vereisen in een

werkgroep. Maar ook andere ideeën vanuit de ledenzijn welkom.


